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Rada Imigrantów i Imigrantek 

 

Protokół z trzynastego posiedzenia 

Rady Imigrantów i Imigrantek II kadencji 

w dniu 12 grudnia 2019 roku, Gdańsk 

 

Obecni: 

 Członkowie i Członkinie Rady: Raisa Korycka, Natalia Malyk, Julia Shavlovskaya, Karel 
Dolinski, Natalia Kovalshyna, Oksana Szatogo, Majed Tinawi,  

 Joanna Krupadziorow – Inspektor ds. migracji i repatriacji, Wydział Rozwoju 
Społecznego, UMG. 
 

Nieobecni:  

 Członkowie i Członkinie Rady: Tatiana Gushchina, Valérian Collot, Liliia Antoniuk, 
Susana Izzetdinova, Andreas Hetzer, Khedi Alieva, Aws Kinani. 
 

 
Program posiedzenia przedstawiał się następująco: 
 
1. Otwarcie XIII posiedzenia RIiI i przyjęcie porządku obrad.  
2. Sprawy bieżące:  

 informacja od Joanny Krupadziorow. 
3. Sprawy organizacyjne: 

 sprawozdanie z dyżuru w Klubie Sąsiedzkim „Cafe Albert”; 

 streszczenie z Grupy Zarządzającej dot. ewaluacji Modelu Integracji Imigrantów; 

 omówienie planów na 2020 rok. 
4. Wolne wnioski i informacja. 
5. Zakończenie posiedzenia.  
 
 
Ad.1. Po powitaniu uczestników przez Karela Dolinskiego, rozpoczęto obrady. 
 
Ad.2. Sprawy bieżące: 

 Joanna Krupadziorow przekazała bieżące informacje dotyczące: 
- podsumowania dyżurów Rady oraz działalności Rady w 2019 roku. 
 

Ad. 3. Sprawy organizacyjne: 

 Natalia Malyk przekazała informacje na temat dyżuru w Klubie Sąsiedzkim „Cafe 
Albert”. 

 Raisa Korycka i Natalia Kovalshyna przekazały Radzie swoje spostrzeżenia dot. 
raportu z ewaluacji MII przedstawionego podczas Grupy Zarządzającej. 

 Rozpoczęto dyskusję i zgłaszanie pomysłów do realizacji przez Radę w roku 2020. 
 
Ad. 4 Wolne wnioski i informacje dotyczyły następujących tematów: 

 Ustalono datę pierwszego posiedzenia Rady w 2020 r.  

 Ustalono, że podczas pierwszego posiedzenia w 2020 r. Rada podejmie decyzję co do 
działań, które zostaną podjęte w roku 2020. 

 
Ad.4. Posiedzenie zakończył Karel Dolinski. 
  
Na tym protokół zakończono. 
                                                                           
Protokół sporządziła Joanna Krupadziorow. 


